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Měsíční glosování

Největší výnos z reklamy pro 
dopravní podnik tvoří celoploš-
né polepy vozů. Město nyní hledá 
cestu k regulaci reklamy v MHD 
cestou evoluce. 

Pavel Bajer ז

Již řadu let řeší město Jihlava celo-
plošné polepy na vozech MHD. Řa-
dě obyvatel Jihlavy vadí. Mezi nimi i 
opoziční zastupitelce Tereze Ka�o-
vé (PiFo), která opakovaně požaduje 
jejich odstranění. Naposledy k pro-
blematice vystoupila na posledním 
jednání jihlavského zastupitelstva. 

„Za mě to je opravdu nedůstojné. 
Myslím si, že komerční reklamy nema-
jí tímto způsobem fungovat,“ sdělila 
mimo jiné. 

Osobně si umí na vozech MHD 

představit výjimečně tematickou 
reklamu k nějaké kulturní události 
jako je například MFDF nebo výro-
čí ZUŠ. 

Doplnila, že město dává dopravnímu 
podniku (DP) dotaci ve výši 150 mili-
onů korun a zastupitelé navíc schváli-
li za poslední rok několik slev na jízd-
ném, které částku ještě navýšily. 

„Pokud mám správné informace, tak 
DP vydělává zhruba dva miliony na té 
reklamě. Když to dáme na misky vah, 
tak mi připadne úplně jednoznačné, 
že se toho máme co nejrychleji zbavit,“ 
shrnula svůj pohled. Zastupitelka již 
dříve uvedla, že je přes polepy špatně 
vidět ven a dělá se jí z toho nevolno. 

Primátor města Petr Ryška (ODS) 
ujistil představitelku opozice, že 

nové polepy jsou už dělané tak, aby 
výhled z vozu úplně nezakrývaly. 

Vedení města namítalo, že se někde 
musí najít dva miliony korun, které 
má DP z reklamy. Radní David Beke 
(ODS) se ohledně reklamy u MHD 
vyslovil pro evoluci. Tedy reklamu 
postupně odstraňovat a kultivovat. 

„Osobně bych byl pro masivnější ubí-
rání, nicméně té ekonomice rozumím. 
Snažíme se hledat cesty,“ shrnul radní. 

Ka�ové se však zdála reakce koali-
ce nedostatečná. Požadovala odpo-
věď, zdali je dáno jasné rozhodnutí, 
jestli se reklamy na MHD zbavíme. 
Jednoznačnou odpověď však nedo-
stala. Koalice trvala na evolučním 
řešení s tím, že se musí najít nějaký 
balanc.  (Pokračování na str. 2)

MHD se zbaví polepů postupně
KONCERT. Filharmonie G. Mahlera pod vedením šéfdirigenta Jiřího Jakeše působí v Jihlavě již více než 20 let. V listopadu 
mimo jiné uspořádala koncert pro účastníky výročního zasedání Okresní hospodářské komory Jihlava - na snímku zpěvačka 
Andrea Gabrišová. V polovině prosince FGM chystá velký Vánoční koncert v DKO.  Foto: Petr Klukan 

 Otevřel se další kus obchvatu ז
Jihlavy. Sláva! Už aby byl ten zbývají-
cí mezi výpadovkami na Třebíč a na 
Brno. Až pak se městu výrazně uleví. 

 Strana hejtmana Vítězslava ז
Schreka (ODS) skončila po kraj-
ských volbách v opozici. Hned se 
mezi lidmi vyrojily zvěsti, kam všude 
exhejtman nastoupí. Prý si chystal 
místečko tam nebo onde, ale úplně 
na tuti to má být �ek ředitele jihlav-
ské nemocnice. Kdo si ale na to vsa-
dil, tak prohrál. Nehledě na to, že 
ministerstvo zdravotnictví varuje, že 
sázení vyvolává závislost.    

 Jihlava si prý neví rady ז
s množstvím holubů, kteří jí ničí 
památky. Adventní veselí a hluk na 
Masarykově náměstí holuby asi na 
čas vystrnadí, ale spíše se dá říct, že si 
Jihlava neví rady s lidmi, kteří je neu-
stále krmí i přesto, že to je zakázané.

-Mnozí senioři si stěžují, že cyk ז
listé nejezdí po silnici, ale po chod-
níku, kde nemají co dělat a ohrožují 
tak zvláště starší chodce. Mají prav-
du, teď ten problém za ně vícemé-
ně vyřešila zima, ale až na jaře opět 
vypukne cyklistické ježdění v plné 
síle, měli by se na to strážníci také 
zaměřit. 

 Otevření hornické šachty na ז
Šacberku lze jen pochválit. Vždyť 
nebýt hornictví, Jihlava by nebyla 
tam, kde je. 

-Při posledních jednáních jihlav ז
ského zastupitelstva byl mezi koalicí 
a opozicí poměrně klid. Opak se dá 
říct u krajského zastupitelstva, které 
po volbách v novém složení zasedalo 
teprve podruhé, a tak to mezi nimi 
pěkně jiskří. Snad z toho nevznikne 
požár.  -pk- 


